
Oversendelse af nedenstående punkt på dagsordenen for Vesterbro Lokaludvalg ’s møde d. 24. 

april 2019 til behandling i Borgerrepræsentationen. 

 

12. Beslutning om projekt: aktivitetsweekend for Vester Remisepark/Otto Busses 

Vej/Godsbanearealet (2019-0100868) 

 

Ad. 2. Vesterbro Lokaludvalg afsætter 99.000 kr. til projektet. 

 

Undertegnede ønsker hermed at benytte sig af sin standsningsret, jf. § 5. stk. 8 i Vesterbro 

Lokaludvalg ’s vedtægter, jf. § 12 i regulativ for Vesterbro Lokaludvalg. for beslutningen om at 

bevilge 99.000 kr. til gennemførelse af pkt. ”12. Beslutning om projekt: aktivitetsweekend for Vester 
Remisepark/Otto Busses Vej/Godsbanearealet (2019-0100868)”  
 

Baggrund. 

I indstillingen 12. Beslutning om projekt: aktivitetsweekend for Vester Remisepark/Otto Busses 

Vej/Godsbanearealet (2019-0100868) er der forslag om at VLU afsætter 99.000 kr. for afholdelse af 

”Aktivitetsweekend” over 2 dage og at man forventer mellem 200 til 300 deltagere, hvilket i bedste 
fald vil give en entre pris pr. person på 330 kr., hvilket jeg finder er for meget,  

Derudover er der budgetteret med arrangementer som ikke direkte har relation til at fremvise 

potentialet for området. 

Eks. 

Musik og lyd:  35.000 kr. 

Børnemaling:    5.000 kr. 

Børneworkshop: 15.000 kr. 

 

Husk på at det er skatteborgerne penge vi forvalter 

 

I 2018 er der brugt 117.105,86 kr., på bl.a. T shifts, plakater, foldere m.m., hvor over halvdelen 

fortsat ligger i kælderen på Lysskovsvej. 

Materialer, som i bedste mening er udarbejdet ud fra de visioner og drømme vi har for området, 

men som ikke er afstemt med de politiske beslutningstagere, de vil blot være med til at skabe en 

forventning hos borgerne som ikke kan opfyldes og derfor skabe en politikerlede. 

 

Det er også vigtigt at påpege at Lokaludvalget har til opgave at skabe dialog mellem borgerne og det 

politiske system og de skal ikke ligge pres på systemet, i dette tilfælde er der nogle overordnede 

planer for Københavns kommune som vi er tvunget til at indarbejde i vore idéer og visioner. 

 

Lokaludvalget må ikke være opposition til Borgerrepræsentationen. 

 

Jeg finder det derfor betænkeligt at vi bruger så mange penge på noget der står så meget hen i det 

uvisse om hvad udfaldet bliver, samtidigt med at jeg mener det kan gøres på en bedre og billigere 

måde at få vore medborgere på Vesterbro og i Kgs. Enghave i tale ved mere at fokusere på at 

borgerne lærer området at kende med den viden om hvordan vi kan få vore drømme realiseret ud 

fra fakta. 

 

MVH 

Jan Erik Kjærgaard Simmelkjær, Medlem af VLU for Socialdemokratiet. 


